

Title (en)

DEVICE FOR DISPENSING AND VENDING FLEXIBLE SUPPORTS.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUR VERTEILUNG UND ZUM VERKAUF VON BIEGSAMEN TRÄGERN.

Title (fr)

DISPOSITIF DE DISTRIBUTION ET DE VENTE DE SUPPORTS SOUPLES.

Publication

**EP 0233232 A1 19870826 (FR)**

Application

**EP 86904834 A 19860725**

Priority

FR 8511580 A 19850726

Abstract (en)

[origin: WO8700664A1] The device is characterized in that it is essentially comprised of an element (1) shaped like a piece of furniture closed on three sides comprising a juxtaposition and a superposition of compartments (2) each containing a packet of flexible supports, and means for the individual distribution of the supports, and it is also characterized by a unit (3) for the selection and payment of the flexible supports and by a device for the closing (4) of the face of the element (1), provided at the upper part of each compartment (2) with a dispensing opening (5) and under said opening (5) with a housing (6) for receiving a model (7) of the flexible support contained in the corresponding compartment (2).

Abstract (fr)

Dispositif caractérisé en ce qu'il est essentiellement constitué par un élément (1) en forme de meuble fermé sur trois côtés comportant une juxtaposition et une superposition de casiers (2) renfermant chacun un paquet de supports souples, et un moyen de distribution individuelle des supports, par un ensemble (3) de sélection et de paiement des supports souples, et par un dispositif de fermeture (4) de la face de l'élément (1), muni, au niveau de la partie supérieure de chaque casier (2), d'une ouverture de distribution (5), et sous cette ouverture (5) d'un logement (6) de réception d'un modèle (7) du support souple contenu dans le casier (2) correspondant.

IPC 1-7

**G07F 11/04**

IPC 8 full level

**B65H 1/12** (2006.01); **B65H 1/18** (2006.01); **G07F 5/18** (2006.01); **G07F 11/04** (2006.01); **G07F 11/16** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**G07F 5/18** (2013.01 - EP US); **G07F 9/002** (2020.05 - EP US); **G07F 11/045** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8700664A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8700664 A1 19870129**; CA 1316504 C 19930420; EP 0233232 A1 19870826; EP 0233232 B1 19910612; FR 2585493 A1 19870130;  
FR 2585493 B1 19880408; JP S63500477 A 19880218; US 4821916 A 19890418

DOCDB simple family (application)

**FR 8600266 W 19860725**; CA 514708 A 19860725; EP 86904834 A 19860725; FR 8511580 A 19850726; JP 50418286 A 19860725;  
US 4402787 A 19870520